
Protokół Nr 13/16 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

odbytego w dniu 29 sierpnia 2016 r. 

 
 

Kolejne posiedzenie komisji otworzył Pan Marcin Janiak – Przewodniczący, który 

powitał radnych i zaproszonych gości. W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne 

do obradowania i przedstawił zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

 

1. Analiza realizacji zaplanowanych na okres wakacyjny remontów w szkołach.  

2. Sprawy bieżące i różne. 

 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag. Następnie Przewodniczący 

przystąpił do zatwierdzenia protokółu z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był 

w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu, poza tym oznajmił, iż jest możliwość zapoznania się 

z jego treścią w dniu dzisiejszym.  

W związku z tym, że do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych 

uwag, przewodniczący komisji zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Realizując pierwszy punkt dzisiejszego porządku obrad głos zabrała Pani Edyta Bulniak – 

Bąk, która przedstawiła zakres wykonanych remontów w szkołach w okresie wakacyjnym. 

Oznajmiła, że w szkole w Widawie kompleksowo odnowiona została jedna sala lekcyjna oraz 

szatnia, poza tym rozbudowano monitoring na placu szkolnym. Kontynuując Pani Bulniak 

oznajmiła, że trwają rozmowy dyrektora szkoły z wykonawcą, który zadecyduje o sposobie 

naprawy nawierzchni podłogi na sali gimnastycznej. Ponadto, na jednej z bardzo 

nasłonecznionych sal lekcyjnych zamontowano rolety, a w łazienkach umieszczono 

pojemniki na ręczniki oraz dozowniki na mydło, co jest zgodne z zleceniem Sanepidu.  

W tym miejscu głos zabrał Przewodniczący Janiak, zauważył, że na terenie szkoły 

w Widawie zbyt rzadko wykaszana jest trawa, a gdy jest skoszona to składuje się ją na 

pryzmie, która jest siedliskiem wylęgowym dla gryzoni. Kontynuując oznajmił, że należałoby 

również zbadać sprawność pompy znajdującej się w studzience na placu szkolnym, która 

w razie ulewnych deszczy zapobiegałaby zalewaniu kuchni.  

Kolejno Pani Bulniak poinformowała, że w szkole w Ochlach miały być pomalowane ściany 

zewnętrzne budynku, ale ze względu na zbyt małe środki zagwarantowane w budżecie, 

zadanie to zostanie zrealizowane w roku przyszłym.  

W toku dalszej wypowiedzi Pani Bulniak zapoznała radnych z zakresem remontów 

wykonanych w czasie wakacji w szkole w Chociwiu. Oznajmiła, że została pomalowana 

szatnia oraz sala nr 10, pomalowano lamperię na terenie budynku starej szkoły, pomalowano 

dwie łazienki oraz salę obok sekretariatu. Poza tym dokonano licznych napraw związanych ze 

zlikwidowaniem zacieków na ścianie i zaszpachlowaniem pęknięć na suficie. 

Pozostając przy temacie szkoły w Chociwiu głos zabrał Przewodniczący Janiak, który 

sugerował, aby ze względu na niską funkcjonalność zdemontować halę sportową i poczynić 

starania związane z wybudowaniem „Orlika”.  

Kolejno Pani Bulniak oznajmiła, że w przedszkolu w Widawie została pomalowana kuchnia, 

a w filii w Brzykowie zostanie wymieniony bojler.  



W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty – Pan Marcin 

Janiak zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna           Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych i Oświaty 

 

           Marcin Janiak 

 

 


